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L’executiu elaborarà un pla es-
tratègic de l’educació que fixarà 
les necessitats pel que fa a l’am-
pliació i creació de nous centres 
escolars. La ministra d’Educa-
ció i Cultura, Susanna Vela, va 
apuntar, durant la visita que va 
fer ahir a l’Escola Andorrana de 
Canillo, que espera tenir enlles-
tit el pla en un termini d’un any. 
Així mateix, Vela va avançar que 
el Govern descarta construir la 
nova escola de Canillo a Incles i 
que s’està estudiant altres alter-
natives. 

La ministra va argumentar 
que l’opció d’Incles s’ha descar-
tat perquè “considerem que els 
centres de primària i maternal 
han d’estar en llocs cèntrics”. 
Aquest plantejament dóna més 
força a la possibilitat d’ubicar 
la infraestructura a la zona del 
prat de la Sella, una opció que, 
segons Vela, “s’ha valorat però 
s’ha d’acabar d’analitzar”. 

Per la seva banda, el secretari 
d’Estat d’Educació, Josep Roig, 
va admetre que “alguns cen-
tres s’aproximen al màxim [de 

la seva capacitat] i això suposa 
que el tema s’ha d’estudiar”, raó 
per la qual l’executiu elaborarà 
“un document que serveixi de 
guia”.

creix l’escola andorrana
L’anunci del Govern d’elaborar 
aquest pla estratègic coincideix 
amb un curs en què el sistema 
andorrà ha tornat a créixer, prop 
d’un 4%, mentre que el nombre 
d’alumnes matriculats als al-
tres dos sistemes educatius ha 
davallat. Així, els alumnes del 
sistema andorrà han passat de 
4.002 a 4.160, amb un increment 
del 3,95%; els del sistema fran-
cès han passat de 3.468 a 3.450, 
amb una caiguda de mig punt, i 
el sistema espanyol ha passat de 
3.326 a 3.279 alumnes, amb una 
davallada de l’1,41%.   

El Govern va fer públiques 
ahir aquestes dades (provisio-
nals d’aquest setembre), que su-
posen un creixement global del 
0,86%, ja que s’ha passat dels 
10.796 matriculats el curs 2008-
2009 als 10.889 alumnes que hi 
ha en l’actualitat entre els tres 
sistemes educatius. 

El Govern elaborarà el pla estratègic 
de l’educació en el termini d’un any

visita a les escoles
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El ministeri descarta construir l’escola de Canillo a Incles i analitza l’opció del prat de la Sella

La delegació del Consell Gene-
ral a l’Assemblea Parlamentària 
del Consell d’Europa, integrada 
pels consellers generals Maria 
Pilar Riba, Amadeu Rossell, 
Joan Cartes i Joan Torres, parti-
cipa en la quarta part de la ses-
sió ordinària d’aquest any, que 
té lloc a Estrasburg des d’aquest 
dilluns fins al 2 d’octubre. 

L’ordre del dia de l’Assem-

blea Parlamentària comprèn, 
entre d’altres, temes que inclo-
uen la proposta de debats sobre 
els següents temes de l’actuali-
tat política: els reptes plantejats 
pel canvi climàtic; la guerra 
entre Geòrgia i Rússia un any 
després; la situació dels drets 
humans i la creixent violència 
a la regió del Caucas del Nord; 
el desenvolupament d’un pro-
tocol del Conveni Europeu de 
Drets Humans sobre el dret a 

un medi ambient sa; les activi-
tats de l’Organització per a la 
Cooperació i Desenvolupament 
Econòmics (OCDE) 2008-2009; 
la reforma de les Nacions Uni-
des i els estats membres del 
Consell d’Europa; la violació de 
dones, inclosa la violació mari-
tal, i el futur del Consell d’Eu-
ropa a la llum dels seus 60 anys 
d’experiència. 

Durant aquesta quarta part 
de la sessió ordinària d’aquest 

any, el buró i la comissió perma-
nent presentaran els seus infor-
mes d’activitats. També tindrà 
lloc la tradicional comunicació 
del comitè de ministres a l’As-
semblea Parlamentària a càrrec 
de Samuel Zbogar, ministre 
d’Afers Estrangers d’Eslovènia 
i president del comitè de mi-
nistres del Consell d’Europa. A 
més, l’Assemblea Parlamentària 
escollirà el nou secretari general 
del Consell d’Europa. 

Quatre consellers generals prenen part 
en l’assemblea del Consell d’Europa
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el conseller general amadeu rossell.

l’escola andorrana incorpora les noves tecnologies a 
canillo per analitzar el patrimoni cultural de la parròquia

La ministra d’Educació i Cultura, Susanna Vela, i 
el secretari d’Estat d’Educació, Josep Roig, van 
començar ahir una ronda de visites per les esco-
les que els va portar al Pas de la Casa i a Canillo. 
Vela va destacar la necessitat d’avaluar les pro-
blemàtiques específiques que té el centre escolar 

del Pas, ja que està distanciat del centre. Pel que 
fa a l’Escola Andorrana de Canillo, quatre de les 
aules comptaran aquest any amb pissarres digi-
tals, que han de servir per implementar en tots 
els cicles educatius un projecte pioner sobre el 
patrimoni cultural de la parròquia. 
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